
Subject: До: доц. д-р Тодор Чобанов, относно: Наредба за прием на деца в общинските градини

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов,

Уважаеми г-н Чобанов,
По повод провежданите консултации за прием на деца в яслите и градините в 
столицата, изказвам своето мнение по въпроса.

Подкрепям проекта за въвеждане на уседналост в София. Така ще бъде защитен 
интереса на хората живеещи по кварталите от такива, които веднъж се местят 
формално на едно място заради градина, после на друго за да вземат винетка за 
паркиране, а реално живеят на трето...

Правото да живееш, където искаш е едно, а злоупотребата с измислени адреси- друго.
В крайна сметка всеки ,когато се премества трабва да преценява всички плюсове и 
минуси.
Не може да купуваш/наемаш апартамент в квартали, където няма канализация и улици 
и после да си "много изненадан", че няма и градини и училища!

Призовавам ви да направите и каквото е възможно за отпускане на всички възможни 
допълнителни свободни места, така че да се използва пълния капацитет на яслите и 
градините. Това не може да реши проблемите на всички, но е по-добре от нищо! И със 
сигурност удовлетворява хората повече от обещания "на хартия"!

И последно: когато пред медиите обещавате 1500 или 2800 места, моля давайте реалния 
възможен брой за яслени и градински групи, а не включвайте в тази бройка 
подготвителните групи към училищата и местата с почасова организация, които, по 
обясними причини, не представляват интерес за родителите!

Поздрави, Михаела Илиева!


